
Dagsorden skolebestyrelsesmøde onsdag den 4. september 2024 
Kl. 17.30 – 19.45 På Enghave Plads 
 

Forældre: Poul, Faisal, Didde, Susanne, Ane og Saadou og Søren  
Elever: Sigrid 
Medarbejdere: Emma og Peter 
Ledelse: Jeanne, Benedicte og Nael 
Afbud: Faisal og Nael 
 

Dagsorden 
 

  Tid  

1.Godkendelse af 
dagsorden 

 Besluttes 17:30-
17:35 

 

2.Nyt fra 
- elever 
-medarbejdere 
- ledelse 
- forældre 

 Meddelelser 17.35-
17.50 

-Sigrid fortæller at de har afholdt 
første elevrådsmøder, hvor der er 
blevet diskuteret diskrimination, 
tilmelding til elevrådsmøde på 
rådhuset samt hvordan man kan 
optimere gården på 
udskolingsmatrikel, så 
udskolingen ikke går ud fra 
matriklerne. Der er igangsat 
proces med at indhente input fra 
alle klasser til hvordan vi kan 
forbedre faciliteterne.  
- ledelsen sørger for at SB får svar 
på hvad eleverne kommer med 
input til hvad de ønsker af 
forbedringer.  
-medarbejdere fortæller om en 
god stemning i 
personalegrupperne, der har 
været en god start i alle 
afdelinger, og de pædagogiske 
frikvarterer på Enghave Plads 
fungerer godt. 
-SB fortæller om der har været en 
henvendelse vedr. de ændringer 
der blev vedtaget sidste gang 
mht. klasseråd. Susanne har lavet 
et svar og har ikke hørt noget 
siden. Der opfordres til at skolen 
sender besked ud til forældre når 
principper bliver revideret. 
 

3. Revidering af princip 
for forældresamarbejde 

Bilaget skal 

tages op igen 

for afklaring 

 

Vedtagelse 17.50 - 
18.05 

Søren laver et udkast til klasseråd 
på hjemmesiden, og det hele 
tages op til næste SB møde til 
godkendelse.  



4. ‘ledelsens 
redegørelse for mindre 
brug af computer i 
undervisningen i det 
kommende skoleår’ 
 

Ved Susanne 

”TDS har fået 

flere bøger i år, 

men jeg tror 

ikke, de er gået 

tilbage til pen 

og papir i 

forhold til noter 

og skriftlige 

afleveringer.  

Det kan 

imidlertid godt 

blive svært for 

mange elever, 

når de når 

gymnasiet, at de 

nærmest ikke 

kan skrive i 

hånden. 

Så kan vi tage 

det med og 

høre Jeanne, 

hvad de har 

gjort sig af 

tanker?” 

 

Drøftelse 18.05-
19.05 

Der er indhentet svar fra 5, 6, 7, 8 
og 9 årgang. Gennemgående er 
der taskebøger/opgavehæfter til 
alle fag. 
Der bliver skrevet noter og 
opgavebeskrivelser i hånden.  
Lærerne er positive over for mere 
analog undervisning og oplever 
mere engagerede elever.  

5. Dagsorden til 
udviklingssamtalen 
 

Kun Søren og 
Didde har 
skrevet i tråden 
på AULA om 
dato for 
observation 

Drøftes 19.05-
19.10 

Dagsorden og udvalgt data blev 
delt med SB. 

6. Princip for lektier på 
TDS 

Bilag 
eftersendes 

Drøftes 19.10- 
19.30 

Princippet om undervisningens 
organiseringen fjernes. Jeanne 
formulerer hvordan vi som skole 
arbejder med hjemmeopgaver.  
Til næste SB-møde kigger vi 
igennem skolens principper og 
ser hvad vi mangler.SB ønsker at 
hjemmeopgaver er beskrevet i et 
af principperne.   

7. Tilsyn på KKFO Vi skal have 
valgt nogle 
forældrerepræs
entanter til 
dette. 
Ved Nael 

 19.30-
19.40 

Punktet tages op til næste SB 
møde hvor der skal findes en 
forældrerepresentant. 
 



8.evt 
 

  19.40-
19.45 

SB deltager på forældremødet i 
børnehaveklassen. Mødet er d. 
11. september. Poul deltager 
men er der andre i SB der har 
mulighed for at deltage må de 
gerne melde ind.  

 


